
Beszámoló a 25. bódvarákói Geo-Bio Gólyatáborról
(2010. augusztus 21 – 27)

Megvalósult programok:

● szombat: leutazás, welcome-drink, regisztráció, csapatbeosztás, nyitóbuli
Idén ismét különvonattal mentünk. A tábor rögtön egyik legproblémásabb része a leutazás volt. A 
tavalyi tapasztalatokból kiindulva foglaltunk helyeket, illetve a lehető legkedvezőbb díjszabás 
kialakítását is figyelembe vettük. Sajnos az útiköltség jelentősen drágult a tavalyi évhez képest (500 
Ft-tal fejenként). A közös leutazásban a mentorok és a felsőévesek is nagy számban vettek részt, 
amelyet nem láthattunk előre, így némi zsúfoltság alakult ki, ez azonban nem mentség sokak 
elfogadhatatlan viselkedésére (ittasság, falfirkák). Az okozott károkat azonban a szervezők és 
néhány lelkiismeretes mentor helyrehozta (takarítás).
A regisztráció ugyanakkor az egyik kiemelkedően jó momentuma volt a tábornak. Az előzetes 
csapat- és mentorbeosztás bevált. Vegyes, de arányos, a beiratkozáskor kiegészíthető csapatokat 
hoztunk létre. Tavalyi tapasztalatainkból okulva a pólók kiosztását mi, a szervezők felügyeltük. 
Mindenkinek jutott póló, bár néhány külsős csak később kaphatta meg (illetve azok, akik a 
folyamatos tájékoztatásról valamiért mégis lemaradtak).

● vasárnap: csapatépítő programok, csapatok ismerkedése, lánctalpas vetélkedő, tábortüzes est
A lánctalpas vetélkedőt sok pozitív visszajelzés és építő kritika is kísérte. összességében azonban 
mindenképpen kiemelendő az, hogy a gólyacsapatok többsége élvezte a játékot még ha kimerítő is 
volt. A tábor értékelésekor konklúzióként levonhattuk azt, hogy az ötlet és vetélkedő forma jó, a 
helyszínen érdemes változtatni. Vagy ha előtérbe kerül a természetjárás, mint szempont, érdemes 
lehet az újabb vetélkedő helyett csapat-kirándulást, felfedező-játékot szervezni. Idén először, 
hagyományőrző programok, és tábortüzes, gitáros-énekes estet is tartottunk, nagy sikerrel.

● hétfő: akadályverseny, dumaszínház, élő koncert, dj
A hagyományosnak számító akadályversenyen vettek részt a gólyák. A vetélkedő hosszú évek után 
talán az egyik legjobban sikerült lett. A feladatokat alaposan megterveztük, a csapatok örömüket 
lelték benne. A pályán – aki akart – végig tudott teljesen menni, egy-két csapatnak telt ez csak 
hosszabb idejébe. Az este jó hangulatáról Rekop György dumaszínháza, az Ex-Noise zenekar élő 
koncertje és Dj Juhász Laci gondoskodott..

● kedd: előadások, szakos projektmunka, tábori vetélkedő, gólya-felsőbbéves foci, élő koncert
A rövid marketingelőadásokat a HÖK és az Alapítvány bemutatkozása, majd a rektori köszöntő 
követte. Külön kiemelendő, hogy az újonnan megválasztott rektor, Mezey Barna először járt a 
táborban, vele tartott az egyetemvezetés több tagja is.
A szakos előadásokat külön-külön tartották meghívott vendégeink, ahol ismertetőket tartottak az 
adott alapszakokról (tantervi háló, mesterszakos lehetőségek, tanulási stratégiák). A biológia 
szakterületnek Márialigeti Károly majd Fodor Ferenc, a földrajznak Nemes-Nagy József, a 
földtudománynak Kovács József, a környezettannak pedig Machon Attila tartott előadást.
Az előadások után sportolásra volt lehetőség, majd a szakos projektmunkák következtek, ahol a 
szakok egy feladatot (előadást) dolgoztak ki megadott feltételekkel, majd mutatták be egymásnak. 
Az időjárás miatt sajnos elmaradt a hagyományos hímvessző-futás..
A ShortStory zenekar Székesfehérvárról látogatott el a táborba, koncertjük hatalmas sikert aratott..

● szerda és csütörtök: kirándulások, rap-előadás
A jól bevált célpontokra, egy bérelt különbusz segítségével juttattuk el a gólyákat (Kassa, Szádelő, 
Miskolctapolca, Aggtelek, Rudabánya). Az utazásokhoz különbuszt béreltünk. Nem kellett 
létszámkorlátokat tartani a túrákon. Minden túrához tudtunk különbuszt biztosítani, illetve 
Miskolctapolcára tömegközlekedést várakozás nélkül. A városban is különbusszal közlekedtünk.
A túra-előjelentkezési rendszer nem vált be (értelmét vesztette, mert kevesen maradtak a táborban), 
illetve az egyik túrán némi csúszás volt. Egyébként minden programot élveztek a résztvevők.

● péntek: hazautazás



Tábori körülmények:

Az idei évben tovább fejlesztettük a zuhanyzókat. Tavalyi visszajelzések alapján megvalósítottuk a 
szeparált zuhanykabinokban való tisztálkodás lehetőségét. A tábor ideje alatt majdnem 
folyamatosan egyszerre 4 fülkés és 3-4 nyitott zuhanyzó működhetett. A masszív felépítménynek 
köszönhetően reméljük fejlesztésünk hosszú távú lesz.
A higiéniás körülmények WC-ket illető részére érkezett némi panasz. Ez nem a szervezés 
felkészületlenségéből adódott azonban, hanem a kulturálatlan használatból Lehetőségeink szerint az 
állapotokon folyamatosan igyekeztünk pl. klórmésszel javítani. A jövőbeli fejlesztéseket 
ugyanakkor ebbe az irányba kell elmozdítanunk.
Az idei éveben a rendezvénysátor méretét növelni tudtuk 250 nm-re. A leszállítást és felszerelést jó 
ütemezéssel, kedvező áron biztosítottuk. A jól megerősített „party” sátorban büfé is üzemelt. A sátor 
költségeit (és a pólók költségeinek egy részét) az ELTE TTK HÖK állta, a támogatást ez úton is 
köszönjük (valamint a hangrendszer rendelkezésünkre bocsátását).
A hat plusz kétszer két darab gravitációs WC két éves volt, ebből csak egy volt üzemen kívül, ezek 
a polgármesteri hivatalnak köszönhetően kifogástalanul megmaradtak. Idén problémát okozott az 
extrém csapadékos időjárás, emiatt sem lehetett sajnálatos módon a lekaszáltatott füvet összeszedni.
A tábor higiénés körülményeit kihelyezett szemeteszsákokkal és folyamatos takaríttatással tartottuk 
megfelelő állapotban. Idén folytattuk a tavaly megkezdett szelektív hulladékgyűjtést, amelynek 
megvalósítását a Környezettudományi Klub vállalta el. Külön köszönetet érdemel Kapos Bálint, aki 
ennek koordinálását látta el. A Klubnak biztosítottuk sátruk leszállítását, üzemeltetését és azt, hogy 
tea-kávé termékeket árulhassanak.
A hangulatot tábortüzekkel, és hozzá rendelt fával biztosítottuk. Tavalyi hibánkból okulva idén 
minden estére elég fát biztosítottunk, még máglyát is lehetett rakni.
A tavaly jól bevált a Polgári Védelem idén is részt vett a táborba biztosításában. A folyamatos, napi 
24 órás szakszerű ügyelet biztosítására szállást foglaltunk nekik, sátruk leszállításáról 
gondoskodtunk. Így a táborban megoldott volt a baleseti és tűzvédelmi ügyelet.

Közbiztonság:

Kénytelenek voltunk nagy hangsúlyt fektetni a tábor őrzésére, ami mondhatni tökéletesen sikerült. 
Egyetlen lopás sem történt (az egyedüli regisztrált esetről kiderült, hogy csak elvesztés történt, a 
tárgyak megkerültek). A táborba nem tartozó személyeket rövid úton sikerült eltávolítani, ha 
egyáltalán bejutottak. Az éjjeli őrségre fordított energia, az áldozatos munka többszörösen 
megtérült.

Büfé:

Pályázatunkban vállalt árakon üzemeltettük a büfét, ahol a felszolgált italok mellett olcsó zsíros 
kenyeret hagymával adtunk. A büfére és a kiszolgálásra idén is kifejezetten pozitív vélemények 
érkeztek.

Élelmezés:

Ígéretünkkel – jó értelemben – ellentétben idén ebédrevalót is tudtunk reggel osztani. Reggelire tej-
kakaó és péksütemény, ebédre zsemle és változatos feltétek voltak (májkrém, vagdalt, többféle hal, 
sajt). A megemelkedett árak ellenére idén is adtunk zöldséget.
A meleg étel minőségére idén egyszer, mennyiségére kétszer érkezett panasz. Az egyik alkalommal 
a szállításkor kiborult jó néhány adag, a másik alkalommal az adagok kisebbek voltak a vártnál. 
Mindkét esetet figyelembe vettük a számla rendezésénél...



Költségvetés:

Kiadások: Tervszámok: Tényszámok:

meleg étel (vacsora): 1 300 000 Ft 1 050 000 Ft

hideg étel (reggeli): 900 000 Ft 910 000 Ft

autóbuszbérlés: 300 000 Ft 220 000 Ft

közüzemi díjak: 150 000 Ft 250 000 Ft

pólók és nyomtatásuk: 300 000 Ft 375 000 Ft

sátorbérlés és eszközök: 450 000 Ft 425 000 Ft

szállítás (teherautóbérlés): 120 000 Ft 125 000 Ft

biztonság és egészségügy: 120 000 Ft 100 000 Ft

vetélkedő és egyéb kellékek: 100 000 Ft 120 000 Ft

tereprendezés: 700 000 Ft 400 000 Ft

benzin és telefonköltségek: 120 000 Ft 150 000 Ft

meghívott vendégek költsége: 40 000 Ft 60 000 Ft

avtók, afterparty: 100 000 Ft

visszafizetendő részvételi díjak: 80 000 Ft

számlavezetési költségek: 60 000 Ft

Összesen: 4 600 000 Ft 4 425 000 Ft

Bevételek:

HÖK támogatás: 500 000 Ft 500 000 Ft

EBiHal támogatás: 300 000 Ft 100 000 Ft

Részvételi díj: 3 600 000 Ft 3 900 000 Ft

büfé haszon: 200 000 Ft 300 000 Ft

Összesen: 4 600 000 Ft 4 800 000 Ft

maradvány 375 000 Ft



A kérdőív eredménye:

Figyelem! A tábor utolsó napján a végig ottmaradtak közül alig töltötték ki, így közel sem 
reprezentatív!

Résztvevők száma (szervezők nélkül): 540
Kitöltött kérdőívek száma: 145
Kitöltöttség: 26,85%

● A kitöltők megoszlása szakok szerint:
biológia 85
környezettan 56
földtudomány 67
földrajz 86

● Milyennek találtad az előzetesen kiküldött tájékoztatókat, a hozzáférhető anyagokat?
a kiküldött/hozzáférhető anyagok alapján jól fel tudtam készülni a táborra 92%
a kiküldött/hozzáférhető anyagok alapján meglepetésként értek a tábori körülmények 8%

● Hogyan zajlott a táborba jutás és regisztráció?
az előzetes regisztráció (ha volt) megfelelő volt 98% 270
az előzetes regisztráció (ha volt) nem volt megfelelő 2% 5
a leutazás jól meg volt szervezve (odataláltam) 97% 255
a leutazás szervezetlen volt (nem találtam oda) 3% 9
a regisztrációnál korrektül számolták el és kezelték a részvételi díjamat 95% 219
a regisztráció átláthatatlan volt számomra 5% 12
a részvételi díjamat nem kezelték megfelelően 3% 6

● Milyennek találtad a meleg/hideg élelmezést?
finom volt 43% 126
elfogadható ízű volt 55% 160
rossz ízű volt 2% 6
kevés volt a reggeli 33% 58
elég volt a reggeli 67% 119
kevés volt az ebéd 46% 73
elég volt az ebéd 54% 85
kevés volt a vacsora 45% 88
elég volt a vacsora 55% 107
megfelelő időben volt, tudtam mikor kapom meg 85% 145
kiszámíthatatlan időben volt 15% 26

● Milyennek találtad a büfét?
olcsó volt 19% 57
korrekt árakkal dolgozott 77% 233
drága volt 4% 11
kicsi volt a választék ételből 34% 50
megfelelő volt a választék ételből 66% 95
kicsi volt a választék italból 8% 14
megfelelő volt a választék italból 92% 161



● A körülményekhez képes milyennek találtad a tábor higiénés viszonyait?
elfogadhatatlanok 8% 25
túl nagy volt a szemét és a kosz, amit eltakaríthattak volna 26% 81
megfelelő és folyamatos volt a takarítás és a tisztaság 57% 178
tökéletesnek 8% 26

● Milyenek voltak a programok?
szegényes és unalmas 1% 4
sok program volt, de unalmasak 8% 25
a kevés program ami volt, izgalmas volt, élveztem 25% 77
sok és élvezetes program volt 66% 203

● Milyennek találtad a szervezőket?
egytől-egyig elviselhetetlen volt 0% 0
egy-két kivételtől eltekintve nem voltak szimpatikusak 2% 6
vegyes volt a társaság 13% 41
volt pár kibírhatatlan, de összességében segítőkészek és kedvesek voltak velem 30% 95
mindenki jó arc 55% 177

● Mit kaptál a pénzedért?
ezért jóval többet vártam volna 4% 11
azt kaptam nagyjából, amit vártam 41% 129
meg vagyok elégedve 36% 112
olcsón kaptam rengeteg jó dolgot 20% 62

● Összességében hogy ítéled meg a szervezést? (10 fokozatú skála)

8,16

● Összességében hogyan érezted magad? (10 fokozatú skála)
8,77

● Máskor/jövőre újra jössz?
ide soha többé 2% 5
talán 38% 116
kihagyhatatlan 41% 128
még szerveznék is 23% 70

Szenes Áron

2011 !



Melléklet:

● Kevesebb májkrém és kakaó, több tea, gyümölcs
● KI A FASZOM AZ A … XD ÁNUSZTÖRPÉK: BAJNOK CSAPAT!!
● Jó volt Braziliába (Rudabánya), jó volt az idő, szépek voltak a lányok, nem voltam részeg
● MARCI A LEGNAGYOBB KIRÁLY
● Több gyümölcs és kevesebb májkrém jobb lenne :)
● Ha ideköltöznék és ezt az életformát csinálnám, 5 év alatt meghalnék
● Kurva jó buli!
● Meglepetésként ért az a körülmény, hogy volt áram, és ilyen jó bulik.
● Szerintem a tavalyi csapatválasztás sokkal hangulatosabb volt, mint az idei sorban állásos 

beosztás. Nem értettem minek kellett jelentkezni sorbanállva a kirándulásokra. Pozitívum 
volt a lánctalpas vetélkedő kirándulással való összeegyeztetése.

● A vonatos utazást szervezettebben kellett volna megoldani (káosz volt).  … tavaly többet és 
preccízebben szerveztek, ez most nem valósult meg, Programokkal sok volt a csúszás, 
precízebben kellett volna megvalósítani.

● Szimpatikus szervezők. A vacsoraosztás után a buliig punnyi. Ide lehet jövőre valami zenei 
aláfestést nyomni. Minden szimpi volt és nagyon örülök, hogy eljöttem, köszi.

● again&again
● Bori egy tündér :) PV hibátlan
● Undorító a budi! Mi a különbség Isten és Szenes Áron között? Isten nem akar Szenes Áron 

lenni. Ki a faszom az a Szenes Áron?!
● Bár 2 napig beteg voltam, szerettem itt! És Bódvarákó éjjáó <3
● Kösz a kaját Bori
● A májkrém nem finom! Mindenki jó arc!
● Nem kéne 3 fül a jellapra
● Jobb volt, mint amit vártam. A szervezők arcok voltak. (A slozik borzalmasak)
● ÖRÖMLÁNYOKAT A ZUHANYZÓBA
● Jövőre ugyanit Veletek! Boken
● TECCETT. A BÜFÉSEK MARHA JÓ FEJEK VOLTAK!
● A BUTÁLKÉKSZEMŰ
● Imádtam a büféseket, akik nagyon kedvesek, aranyosak és szépek voltak!! :)
● kedvesek a büfés lányok :D <3 szimpatikus tábor, ja és nincsen hangom
● Szimpatikus gólyatábor, szinaptikus szervezőkkel. Szöcskés lecsó, kedvesek a büfés lányok.
● Pincemester :D kedves büfések :)
● ÁNUSZTÖRPÉK A BAJNOKOK!!
● Ánusztörpék a bajnok csapat :)
● HÓTEHÉNKE ÉS AZ ÁNUSZTÖRPÉK
● ÁNUSZTÖRPÉK A KIRÁLYOK, BAJNOKOK, BAJNOKOK
● Köszönök mindent a mentorainknak! ÁNUSZTÖRPÉK!!! Grat a szervezőknek.
● Élményekben gazdag volt, jó arcok voltak, odafigyeltek, koncertek és esti programok 

csillagos ötös! Gratula nektek! Hótehénke és az Ánusztörpék
● HÓTEHÉNKE ÉS AZ ÁNUSZTÖRPÉK BAJNOK CSAPAT <3
● Király volt minden, jó volt a szervezés stb. A jó dolgokat úgyis tudjátok, szóval mondom 

ami még csiszolást igényel :) A higiéniás viszonyok (úgyértem fürdés/wc) kis kívánnii valót 
azért hagy maga után, tudom ez is fejlődés, de azért még dolgozzatok rajta. A tábor 
területére elkéne egy-két pad vagy lóca, gyakran baj volt, hogy nem nagyon tudtunk hova 
ülni. Egy-két napernyő is elférne, de az már csak extra :) Nagyon jól éreztem magam össz, 
köszönöm nektek. :)

● Szimpatikus büfé! (csinos, kedves lányok) Szimpatikus Light Pink
● SZENES SE DJ, SE TÚRAVEZ NE LEGYEN, EREDMÉNYHIRDETÉS UTÁNI PARTYT 

KÁR VOLT ELRONTANI



● A túrákra való előzetes internetes regisztrációt újra kéne gondolni, mert ilyen formában nem 
sok értelme van. Talán jobb megoldás lenne, ha nem preferálási sorrendet kellene felállítani, 
hanem kiválasztaná mindenki azt az egyet, ami leginkább érdekli. A táborban a végleges 
regisztrációkor így is sokan átiratják magukat másik programra. A táborban első este az 
eligazítás nem volt megfelelően koordinálva, illetve a hangosítás is lehetett volna jobb. A 
gólyavonattal való leutazás katasztrofális volt. A következő évekre vonatkozólag lenne 
néhány észrevételünk/ötletünk: 1. A vonatra kötelező legyen a regisztráció és ennek 
megfelelően legyen a helybiztosítás. 2. Kocsinként 2-3 szervező/mentor felügyelhetne a 
rendre és némileg az emberek állapotára (sokan már ott a föld alá itták magukat, pedig még 
egy egész hét állt volna a rendelkezésükre...) 3. Azoknak a felsőéveseknek, akik csak a buli 
kedvéért jönnek le, de nem mentor/szervező, nem feltétlenül kéne a gólyavonattal jönnie. 
Aki közülük le akar jutni, megoldhatja másképp is. pl.: menetrendszerinti járat kisebb 
csoportokban, autó... 4. A vasútállomástól a csomagokat szervezetten át lehetne hozni 
kocsival/kisbusszal/platós kisteherautóval a táborba, és a kocsikba több csomag férne, ha 
nem bizonyos preferált embereket hozna a táskák helyett. 5. A Szilastól való gyaloglásnál 
pedig még egy egyetemista diákcsoportnak sem kellene úgy kinéznie és viselkednie mint 
egy csürhe. Az étkezésekkel gond nem volt, a tányérok mosogatásával viszont igen. Az első 
este erre a célra ígért lavor még csütörtökön sem volt fellelhető. A gravitácós WC-knek sem 
kéne feltétlen ennyire mocskosnak és igénytelennek lenniük. Naponta kevés takarítással 
megoldható lenne a karbantartása. Jelen állapotában viszont óriási a fertőzésveszély. Még 
egy apró fejlesztési ötletünk van: néhány erre a célra fenntartott fekete hordóval (melyet a 
napon helyezünk el) esetleg megoldható lenne legalább kis mértékben a meleg/langyos víz 
bevezetése a táborba, ez a mosogatásnál, a fürdésnél jól jöhet. /2 gólya együttes véleménye/

● A túrákra való előzetes internetes regisztrációt újra kéne gondolni, mert ilyen formában nem 
sok értelme van. Talán jobb megoldás lenne, ha nem preferálási sorrendet kellene felállítani, 
hanem kiválasztaná mindenki azt az egyet, ami leginkább érdekli. A táborban a végleges 
regisztrációkor így is sokan átiratják magukat másik programra. A táborban első este az 
eligazítás nem volt megfelelően koordinálva, illetve a hangosítás is lehetett volna jobb. A 
gólyavonattal való leutazás katasztrofális volt. A következő évekre vonatkozólag lenne 
néhány észrevételünk/ötletünk: 1. A vonatra kötelező legyen a regisztráció és ennek 
megfelelően legyen a helybiztosítás. 2. Kocsinként 2-3 szervező/mentor felügyelhetne a 
rendre és némileg az emberek állapotára (sokan már ott a föld alá itták magukat, pedig még 
egy egész hét állt volna a rendelkezésükre...) 3. Azoknak a felsőéveseknek, akik csak a buli 
kedvéért jönnek le, de nem mentor/szervező, nem feltétlenül kéne a gólyavonattal jönnie. 
Aki közülük le akar jutni, megoldhatja másképp is. pl.: menetrendszerinti járat kisebb 
csoportokban, autó... 4. A vasútállomástól a csomagokat szervezetten át lehetne hozni 
kocsival/kisbusszal/platós kisteherautóval a táborba, és a kocsikba több csomag férne, ha 
nem bizonyos preferált embereket hozna a táskák helyett. 5. A Szilastól való gyaloglásnál 
pedig még egy egyetemista diákcsoportnak sem kellene úgy kinéznie és viselkednie mint 
egy csürhe. Az étkezésekkel gond nem volt, a tányérok mosogatásával viszont igen. Az első 
este erre a célra ígért lavor még csütörtökön sem volt fellelhető. A gravitácós WC-knek sem 
kéne feltétlen ennyire mocskosnak és igénytelennek lenniük. Naponta kevés takarítással 
megoldható lenne a karbantartása. Jelen állapotában viszont óriási a fertőzésveszély. Még 
egy apró fejlesztési ötletünk van: néhány erre a célra fenntartott fekete hordóval (melyet a 
napon helyezünk el) esetleg megoldható lenne legalább kis mértékben a meleg/langyos víz 
bevezetése a táborba, ez a mosogatásnál, a fürdésnél jól jöhet. /2 gólya együttes véleménye/

● Az alkoholos italok minőségét a büfében rossznak találtam. 
● legyen beleszólásunk a zenei választékba kösz
● SZERETLEK TITEKET! <3 ELTE <3 SZŐKE SZIDÓNIA
● KEVERTET A BÜFÉBE! KI A F…M AZ A SZ.Á.?
● KEVERT! KI A F…M AZ A SZENES Á.
● Szeretem az Erős Pistát



● TÖBB SZESZT A PARLAMENTBE 
● Szenes Áronnak szép a szeme. Pozitív meglepetések értek a táborban. ISTENI volt a kaja. 
● :)
● Szeretem a Marcit <3 Tetszett a környtanos sátor. Sok volt a nem túl jó koncert. A wc-k 

egész jók voltak, tetszett, hogy mindig volt papír. Had alugyak kint a réten. A Bodó Máté 
aktív homoszexuális. :) Szimpatikus volt a tábor közepén a punnyadós nap. Szeretem a 
ködöt és a reggeli hideget, a meleget a sátorban. :) Szimpatikus gólyatábor!

● Az ebihal egy tök jó hasznos oldal :) A WC meg a fürdő alapvetően jó volt, mindig volt 
papír, csak a kézmosás, mosogatás lehetősége hiányzott, esetleg lehetne 2-3 kirakott lavor 
mosogatószeres vízzel. A szelektív hulladékgyűjtés idő után nem működött, mindenki össze-
vissza dobálta. A konvertek és a nagysátor zenei világa csak néha volt szimpatikus. Pár 
program, kirándulás szervezése nem volt túl faintos, késett, elmaradt, bár annyira nincs 
bajom a lazasággal. A K-sátor viszont nagyon mókás és tetszős volt :) A szervezők, 
csapatvezetők és mentorok (majdnem) mind aranyosak, mókásak és kedvesek voltak! :) A 
környék meg a hegyek rettentőmód szépek és a kirándulások, Szádelő-völgy!! 
SZIMPATIKUS TÁBOR!
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